

Für die Berliner Gerichte und Notare
allgemein beeidigter Dolmetscher und ermächtigter Übersetzer für Englisch

Sworn interpreter and translator for the courts and notaries in Berlin

Laurent Ibrahim
BA (Oxon)
Staatl. gepr. Übersetzer
Oranienstr. 185
D-10999 Berlin

[Translation from the German language]

Certification pursuant to § 54 para. 1 of the German Limited Liability Companies Act ("GmbHG ")

I hereby certify that the amended provisions in the following articles of association conform to the resolutions on the amendment of the articles of association in the notarized records of the shareholders' meetings of 26 September 2024 (my Roll of Deeds-No. 254/2024) and of 20 September 2024 (my Roll of Deeds-No. 257/2024) and that the unaltered provisions are identical to the wording in the articles of association most recently submitted to the Commercial Register.

Frankfurt am Main, 30 September 2024

[Signature]
Dr. Frank Findeisen
Notary

[L.S.]

[Page 2]

Articles of Association

1. Name and registered office

- 1.1 The name of the company is Bitwise Europe GmbH.
- 1.2 The registered office of the company is located in Frankfurt am Main.

2. Object of the company

- 2.1 The object of the company is the issuance and public offering of bonds which are secured by cryptocurrencies and other digital assets in Europe.
- 2.2 The company may conduct all business directly related to the object of its business. It may participate in other companies with the same or similar business object at home and abroad and may acquire, establish or sell such companies and establish branches.
- 2.3 The company does not provide financial services within the meaning of Section 1a of the German Banking Act [KWG] or carry out any other transactions requiring a licence.

3. Share capital

- 3.1 The company's share capital amounts to EUR 25,000 (in words: twenty-five thousand euros) and is divided into 25,000 shares (shares no. 1 to 25,000) each with a nominal value of EUR 1.00, subscribed to by Gass Capital Markets GmbH.
- 3.2 All of the shares no. 1 to no. 25,000 in the share capital with a nominal value of EUR 1.00 each are subscribed to by Gass Capital Markets GmbH as the founding shareholder.
- 3.3 The share capital is immediately payable in full in cash.

4. Dispositions between living persons over shares

Dispositions between living persons over shares or parts thereof require the approval of the shareholders' meeting with the approval of all shares in order to be effective. This also applies to the granting of sub-participations and the establishment of legal relationships on the basis of which a shareholder holds all or part of his shareholding as a trustee of a non-shareholder or which make exercising his shareholder rights subject to approval by a non-shareholder.

5. Management and representation

- 5.1 The company has one or more directors.
- 5.2 A managing director represents the company alone as long as he is the sole managing director. If several managing directors have been appointed, the company is represented by two managing directors acting together or by one managing director acting together with an authorized signatory holding general commercial power of representation under the terms of the German Commercial Code [*Prokurist*].

[Page 3]

- 5.3 The shareholders' meeting may grant sole power of representation to all or any of the managing directors and/or exempt them from the restrictions of Section 181 of the German Civil Code [BGB].
- 5.4 The shareholders' meeting can also exempt a managing director from the restrictions of Section 181 even if all of the shares in the company are held by that managing director or if they are all held by the company or the managing director, provided that the managing director concerned is the sole managing director.
- 5.5 The shareholders' meeting has the right to issue instructions making transactions conditional on its prior approval.
- 5.6 The managing directors are authorised to act on behalf of the company until such time as it is registered in the Commercial Register [*Handelsregister*] (pre-company), provided that the company's assets are not reduced below the amount of the share capital.

6. Financial year

The financial year is the calendar year.

7. Annual financial statements and appropriation of profits

- 7.1 The statutory provisions apply to the preparation and auditing of the annual financial statements and the management report.
- 7.2 The shareholders' meeting shall decide on the appropriation of profits.
- 7.3 The shareholders shall only have a claim to the net profit for the year if the shareholders' meeting has passed a corresponding resolution on partial or full distribution.

8. Company announcements

Company announcements shall be published only in the Federal Gazette [*Bundesanzeiger*].

9. Costs of formation

The company shall bear the costs of formation (notary fees, court costs, costs of publication) up to EUR 2,500.

2

I hereby confirm that the translation set out above (3 pages) is an accurate and complete translation of the document in the German language (3 pages) presented to me in the copy annexed to this translation.

Berlin, 17 October 2024


Laurent Ibrahim



Bescheinigung gemäß § 54 I GmbHG

Ich bescheinige hiermit, dass die geänderten Bestimmungen des nachstehenden Gesellschaftsvertrages mit den Beschlüssen über die Änderung des Gesellschaftsvertrages in den notariellen Niederschriften der Gesellschafterversammlungen vom 26. September 2024 (meine UVZ-Nr. 254/2024 Fi) sowie vom 30. September 2024 (meine UVZ-Nr. 257/2024 Fi) und die unveränderten Bestimmungen mit dem zuletzt zum Handelsregister eingereichten Wortlaut des Gesellschaftsvertrages übereinstimmen.

Frankfurt am Main, den 30. September 2024



Dr. Frank Findeisen
Notar



Gesellschaftsvertrag

1. Firma und Sitz

- 1.1 Die Firma der Gesellschaft lautet Bitwise Europe GmbH.
- 1.2 Sitz der Gesellschaft ist Frankfurt am Main.

2. Gegenstand des Unternehmens

- 2.1 Gegenstand des Unternehmens ist die Emission und das öffentliche Angebot von Schuldverschreibungen, die durch Kryptowährungen und andere digitale Vermögenswerte besichert sind, in Europa.
- 2.2 Die Gesellschaft kann alle mit dem Gegenstand ihres Unternehmens in unmittelbarem Zusammenhang stehenden Geschäfte betreiben. Sie kann sich im In- und Ausland an anderen Unternehmen mit gleichem oder ähnlichem Geschäftsgegenstand beteiligten, solche Unternehmen erwerben oder gründen oder verkaufen sowie Zweigniederlassungen errichten.
- 2.3 Die Gesellschaft erbringt keine Finanzdienstleistungen im Sinne § 1a KWG oder tätigt andere erlaubnispflichtige Geschäfte.

3. Stammkapital

- 3.1 Das Stammkapital der Gesellschaft beträgt EUR 25.000 (in Worten: fünfundzwanzigtausend EURO) und ist aufgeteilt in 25.000 Geschäftsanteile (Geschäftsanteile Nr. 1 bis 25.000) im Nennbetrag von je EUR 1,00, die die Gass Capital Markets GmbH übernimmt.
- 3.2 Von dem Stammkapital übernimmt die Gass Capital Markets GmbH als Gründungsgesellschafterin die sämtlichen Geschäftsanteile Nr. 1 bis Nr. 25.000 im Nennbetrag von je EUR 1,00.
- 3.3 Das Stammkapital ist sofort voll in bar einzuzahlen.

4. Verfügungen unter Lebenden über Geschäftsanteile

Verfügungen unter Lebenden über Geschäftsanteile oder Teile davon, bedürfen zu ihrer Wirksamkeit der Zustimmung der Gesellschafterversammlung unter Zustimmung sämtlicher Geschäftsanteile. Das gilt auch für die Einräumung von Unterbeteiligungen und die Begründung von Rechtsverhältnissen, auf Grund derer ein Gesellschafter seinen Anteil ganz oder teilweise als Treuhänder eines Nichtgesellschafters hält oder die Ausübung seiner Gesellschafterrechte an die Zustimmung eines Nichtgesellschafters bindet.

5. Geschäftsführung und Vertretung

- 5.1 Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer.
- 5.2 Ein Geschäftsführer vertritt die Gesellschaft alleine, solange er einziger Geschäftsführer ist.

- Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinsam oder durch einen Geschäftsführer zusammen mit einem Prokuristen vertreten.
- 5.3 Die Gesellschafterversammlung kann allen oder einzelnen Geschäftsführern Einzelvertretungsberechtigung erteilen und/oder sie von den Beschränkungen des § 181 BGB befreien.
- 5.4 Die Gesellschafterversammlung kann einen Geschäftsführer auch dann von den Beschränkungen des §181 BGB befreien, wenn sich alle Geschäftsanteile der Gesellschaft in der Hand dieses Geschäftsführers oder daneben in der Hand der Gesellschaft befinden, und zwar auch dann, wenn es sich um den alleinigen Geschäftsführer handelt.
- 5.5 Die Gesellschafterversammlung hat das Recht, durch Geschäftsanweisung Geschäfte von seiner vorherigen Zustimmung abhängig zu machen.
- 5.6 Die Geschäftsführer sind ermächtigt, für die Gesellschaft bis zu ihrer Eintragung im Handelsregister (Vorgesellschaft) zu handeln, sofern das Vermögen der Gesellschaft dadurch nicht unter den Betrag des Stammkapitals gemindert wird.

6. Geschäftsjahr

Das Geschäftsjahr ist das Kalenderjahr.

7. Jahresabschluss und Gewinnverwendung

- 7.1 Für die Aufstellung und Prüfung des Jahresabschlusses und des Lageberichts gelten die gesetzlichen Vorschriften.
- 7.2 Die Gesellschafterversammlung entscheidet über die Gewinnverwendung.
- 7.3 Die Gesellschafter haben Anspruch auf den Jahresüberschuss nur, soweit ein entsprechender Beschluss der Gesellschafterversammlung über eine teilweise oder vollständige Ausschüttung ergangen ist.

8. Bekanntmachungen

Veröffentlichungen der Gesellschaft erfolgen nur im Bundesanzeiger.

9. Gründungskosten

Die Gründungskosten (Notariatsgebühren, Gerichtskosten, Veröffentlichungskosten) trägt die Gesellschaft bis zu EUR 2.500.